

Circular:

Appointment of First Abu Dhabi Bank as the Paying agent Bank for the Unclaimed Dividends prior to 2015

The Securities and Commodities Authority (SCA) would like to thank you for your significant cooperation over the past period and your compliance with the requirements stipulated under Cabinet Resolution No. (21/1) of 2023 on the Management of Unclaimed Dividends by Shareholders of Local Listed Public Joint-Stock Companies prior to March 2015.

In this connection, the SCA has appointed the First Abu Dhabi Bank as the Paying Agent Bank ("Paying Agent Bank) responsible for disbursing dividends unclaimed by shareholders for the above mentioned period

تعميم:

تعيين بنك أبوظبي الأول وكيلاً للدفع لصرف الأرباح غير المستلمة لما قبل 2015

تهديكم هيئة الأوراق المالية والسلع أطيب تحية وتقدير، وتشكر لكم تعاونكم الكبير معها خلال الفترة الماضية واستجابتكم لمتطلبات تنفيذ قرار مجلس الوزراء المؤقر رقم (1/21و) لسنة 2023 بشأن إدارة الأرباح غير المستلمة بشركات المساهمة العامة المحلية المدرجة لما قبل مارس 2015.

وبالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نحيطكم علماً بأن الهيئة قامت بتعيين "بنك أبوظبي الأول" كوكيل دفع يتولى عمليات صرف توزيعات الأرباح غير المستلمة من قبل المساهمين خلال الفترة المذكورة أعلاه.